To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 16-01-2024 09:44:36 AM Subject: Appointment of a new Board Member	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 16-01-2024 09:44:36 AM الموضوع: تعيين عضو مجلس اداره
I would like to inform you that the Board of Directors of Bank al Etihad in its Board meeting held on 26/11/2023 decided to appoint Mr. Waddah Isam Hassan Al-Barkawi as a member of the Board of Directors, noting that the date of the Central Bank's Approval letter to the appointment is on 11/01/2024. Attached the letter of appointment for the new member. Please note that the appointment decision will be presented for approval by the shareholders during the next General Assembly Meeting	ارجو اعلامكم ان مجلس ادارة بنك الاتحاد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2023/11/26 تعيين السيد وضاح عصام حسن البرقاوي كعضو مجلس اداره ,علما ان تاريخ كتاب عدم ممانعة البنك المركزي على التعيين في تاريخ 2024/01/11 مرفق كتاب التعيين للعضو الجديد,علما بانه سيتم عرض قرار التعيين للمصادقه عليه من قبل الساده المساهمين خلال اجتماع الهيئه العامه القادم
11-01-2024	11-01-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sora alayoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub